
 

 

 

 

Komisia športu pri MsZ v Spišskej Novej Vsi 

 Zápisnica  

Dátum: 3.5.2021 

Program: 
1. Úvod 
2. Poskytnutie dotácie športovým klubom 
3. Žiadosti o poskytnutie dotácie 
4. Rôzne 
5. Záver 
 
Účasť členov: 
PRÍTOMNÍ:  Oliver Búza, MUDr. Iveta Fulková, Július Straka, Dušan Hrebík, Mgr. Rastislav Javorský, Ing. 
Dana Mrnková, Ing. Ida Bdžochová 
NEPRÍTOMNÍ:  PaedDr. Dávid Demečko, Ľubomír Vaic, Ing. Matúš Užák 
 
K bodu 1 
Predseda komisie  športu Oliver Búza privítal prítomných členov komisie, následne ich oboznámil 
s programom stretnutia a otvoril rokovanie komisie športu.  
 
K bodu 2 

Predseda komisie predložil návrh na diskusiu  - bod rokovania č.10 MsZ, ktoré sa uskutoční 6.5.2021. 
Predmetom rokovania je poskytnutie dotácií športovým klubom pre: 

- BK 04 AC LB Spišská Nová Ves, 
- Hokejový klub Spišská Nová Ves. 

Na základe dosiahnutých mimoriadnych úspechov vyššie uvedených klubov bude na MsZ predložený návrh 
na poskytnutie dotácie, pričom komisia športu navrhla rozdelenie dotácie v pomere 50:50, teda rovnakú 
výšku finančných prostriedkov obom  športovým klubom.  
HLASOVANIE: Komisia hlasovala o návrhu 50:50, t.j. v akom pomere bude rozdelená finančná dotácia pre 
športový klub BK AC LB Spišská Nová Ves a Hokejový klub Spišská Nová Ves.   
ZA: 5 
PROTI: 0 
Uznesenie č. 2/2021  
Komisia športu odporúča rozdeliť finančnú dotáciu pre uvedené športové kluby v pomere 50:50 (rovnakým 
dielom). 
 
K bodu 3 

Predmetom rokovania bola žiadosť o poskytnutie finančnej dotácie pre Klub orientačného behu 
Čingov. 
HLASOVANIE: 
1. Klub orientačného behu Čingov        celkový rozpočet  požadované            odporúčané 
                           1 700,- €       600,- €      600,- € 



Účel: Zhotovenie mapy  pre orientačný beh v priestore Košiarného briežka. 
 
ZA: 5 
PROTI: 0 
Uznesenie č. 3/2021 
Komisia športu odporúča schváliť žiadosť o finančnú dotáciu v plnej výške 600,-EUR. Mapa prispeje 
k športovému vyžitiu obyvateľov a  bude určená aj pre širokú verejnosť. 
 
K bodu 4 
Predseda komisie podal návrh na prepracovanie aktuálneho VZN 2/2020 o poskytnutí finančnej  dotácie 
v priebehu roku 2021. 
 
K bodu 5 
Predseda komisie športu poďakoval za účasť a rokovanie ukončil. 
 
 
 
 

Oliver Búza v.r. 
                          predseda komisie športu 


